
                                            
         
           
                                                  Protokół Nr  XXXII/2009                   
                                                z sesji Rady Gminy  Klembów  
                odbytej  16 kwietnia  2009 roku  w sali Urzędu Gminy w Klembowie 
 
 
Obrady rozpoczęto o godz.1445, a zakończono o godz.1940. 
W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93 % obecności radnych. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie  XXXII  zwyczajnej sesji Rady Gminy           
2. Przedstawienie porządku obrad  XXXII  zwyczajnej sesji Rady Gminy        
3. Przyjęcie protokółu z XXXI  zwyczajnej sesji Rady Gminy 
4. Przyjęcie porządku obrad  XXXII  zwyczajnej sesji Rady Gminy 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami. 
6.    Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie projektu pt.”Rozwój dostępu do Internetu 

w Gminie Klembów  dla mieszkańców zagroŜonych wykluczeniem cyfrowym” w 
ramach programu operacyjnego innowacyjna gospodarka 2007-2013 . 

7.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  skargi na działalność Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Klembowie. 

8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  skargi dotyczącej działalności  Wójta 
Gminy Klembów. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2009 rok. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zaciągnięcia poŜyczki z WFOŚiGW. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego. 
12. Omówienie Planów Pracy i Zadań Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Klembowie. 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Dobczyn. 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia  nieruchomości gruntowej z 

przeznaczeniem pod drogę gminną w miejscowości Ostrówek obręb Lipka gmina 
Klembów  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia  nieruchomości gruntowej z 
przeznaczeniem pod drogę gminną w miejscowości Ostrówek obręb Lipka gmina 
Klembów .    

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia  nieruchomości 
gruntowej z przeznaczeniem pod drogę gminną w miejscowości Wola Rasztowska 
gmina Klembów .   

17.Interpelacje radnych   i odpowiedzi na interpelacje radnych. 
      18. Sprawy róŜne i wolne wnioski 
      19. Zamknięcie obrad  XXXII   zwyczajnej sesji Rady Gminy.           
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Ad.1.2. 
 
 Otwarcia  XXXII zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Pan  Krzysztof  Skołorzyński  
Przewodniczący Rady Gminy.  
 Następnie powitał przybyłych na sesję   radnych oraz zaproszonych gości wg. załączonej 
listy. Przy otwarciu  obrad sesji radnych obecnych było 13 więc Przewodniczący Rady Gminy 
stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
              
W dalszej części wystąpienia przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
Ad.3.    
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia pkt. 3  przyjęcie protokółu z XXXI zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
Protokół był do wglądu radni mieli moŜliwość zapoznania się z treścią protokółu 
Przewodniczący Rady Gminy zadał pytanie czy  radni mają uwagi do protokółu – uwag nie 
było. 
  
 Przewodniczący Rady Gminy poprosił więc o przystąpienie do głosowania nad protokółem.    
                                   
                                                           Za  -    12       
                   Przeciw  -    0 

 Wstrzymało się   -    1 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty . 
 
Ad.4. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia , przyjęcie porządku obrad XXXII zwyczajnej sesji Rady 
Gminy . 
 
  Przewodniczący Rady Gminy zadał pytanie odnośnie przedstawionego porządku obrad czy 
są jakieś propozycje do przedstawionego porządku   
  
Radna p. Jadwiga  Szewczyk wniosła o zdjęcie z porządku obrad pkt.11. rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego ze względu na zły zapis 
projektu uchwały ewentualnie o poprawienie projektu uchwały dlatego, Ŝe projekt ten nie 
zawiera informacji w odniesieniu do budowy  szkoły w Woli Rasztowskiej  są to zadanie 
inwestycyjne  wieloletnie , które obejmują cztery lata. Projekt budowy szkoły ma być 
opracowany w tym roku. 
Z-pca Wójta odpowiedział , Ŝe Wójt będzie wnosił autopoprawkę treść będzie rosszeŜona o 
punkty mówiące o tym, Ŝe  plan skrócony tzn. moŜe być aktualizowany w kolejnych latach    
wraz z weryfikacją poziomu wolnych środków na  inwestycje . 
Radna p. Jadwiga Szewczyk powiedziała ewidentne jest , Ŝe wraz z projektem  musimy ująć 
w tym czteroletnim planie  budowę szkoły. 
Po wysłuchaniu wszystkich wypowiedzi Przewodniczący Rady Gminy zadał pytanie czy 
radna pozostaje przy swoim wniosku , Ŝeby z porządku obrad usunąć pkt. 11 rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego . 
Głosowanie nad wnioskiem: 
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     Za                        -  5 
     Przeciw               -  5 
     Wstrzymało się   -  3 
W Wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został odrzucony . 
W drugiej kolejności Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o przystąpienie do 
głosowania nad przyjęciem porządku obrad. 
 
     Za                        -  8 
     Przeciw               -   4 
     Wstrzymało się   -   1 
W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został przyjęty. 
  
Ad.5. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia , sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres 
między sesjami.    
 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu) 
Wystąpienie Wójta odnośnie sprawozdania dotyczyło rozszerzenia tegoŜ sprawozdania i 
udzielenia odpowiedzi na zadawane pytania  przez radnych. 
  
Ad.6. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia  rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie projektu 
pt.”Rozwój dostępu do Internetu w Gminie Klembów  dla mieszkańców zagroŜonych 
wykluczeniem cyfrowym” w ramach programu operacyjnego innowacyjna gospodarka 2007-
2013 . 
Przewodniczący Rady Gminy  przedstawił Pana Marcina ŚleŜewskiego  menadŜera ds. 
kluczowych klientów firmy „Profit”, który zajmuje się  w/w zagadnieniem .  
Pan Marcin ŚleŜewski  przedstawił bardzo szczegółowo tematykę tego zagadnienia 
przedstawił równieŜ informację do tego  konkretnego projektu. Dofinansowanie ze środków 
Unijnych 85%  po stronie unii i 15% dofinansowanie po stronie gminy więc gmina musi 
zabezpieczyć 15% wkładu własnego na poszczególne lata zostało wybrane 300 gospodarstw. 
Z projektu mogą skorzysta osoby ubogie  są to osoby , które korzystają ze świadczeń 
socjalnych , rodzinnych gdzie  w gospodarstwie domowym jest osoba niepełnosprawna 
równieŜ  dzieci , które korzystają ze stypendiów socjalnych , kaŜda rodzina dostanie komputer 
pełen pakiet szkolenia i dostęp do Internetu to wszystko jest wpisane w projekt oczywiście 
gmina za to musi zapłacić.   
Radna p. Jadwiga Szewszyk zadała pytanie  czy Pan reprezentuje firmę , która pomaga w 
wypełnianiu wniosku o dotacji unijne czy teŜ   firmę, która zajmuje się  juŜ całą aranŜacją 
tego projektu i wdroŜeniem jej na terenie gminy . 
Pan Marcin ŚleŜewski odpowiedział , Ŝe jest firmą konsortingową  generalnie jesteśmy 
ukierunkowani  na przygotowanie danych dokumentacji , koncepcji  i wyceny. Natomiast 
partnerami naszymi są firmy Internetowe, które juŜ mają sukcesy  w realizacji takich 
projektów. 
 Końcową dyskusję odnośnie „ Rozwój dostępu do Internetu w Gminie Klembów  dla 
mieszkańców zagroŜonych wykluczeniem cyfrowym” w ramach programu operacyjnego 
innowacyjna gospodarka 2007-2013 moŜna odsłuchać z nagrania na  dyktafonie, który jest 
dostępny u p. Jadwigi Sajnóg. 
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Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady po krótkiej przerwie wątpliwości , które 
zaistniały w części zostały wyjaśnione. Przewodniczący Rady Gminy poprosił pana Marcina 
ŚleŜewskiego aby jasno i wyraźnie powiedział o zasięgu tego Internetu . 
Pan Marcin ŚleŜewski odpowiedział , Ŝe czy  będzie to jeden większy maszt czy cztery 
mniejsze, które mają rozsiewać ten sygnał   jest to tylko i wyłącznie kwestia techniczna.  
Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta Gminy p. Kazimierz 
Rakowski o odczytanie projekt uchwał. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy   poprosił Radę Gminy o przystąpienie do 
głosowania . 
      Za      -  14 
          Przeciw    -    0 
          Wstrzymało się   -   0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
          
Ad.7. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  skargi na 
działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Klembowie. 
 
 Jako pierwsza zabrała głos p. Tamara Barańska Kierownik GOPS  w Klembowie. 
W wystąpieniu swoim powiedziała, Ŝe p.Krystyna i Krzysztof  Kielakowie w dniu 20 marca 
2009 roku złoŜyli do Wójta Gminy skargę na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy . 
Wedle właściwości kompetencyjnej skarga została przekazana do Rady Gminy i Rada Gminy 
zaŜądała wyjaśnień i informacji. 
Pani Tamara Barańska Kier. GOPS zapoznała Radę Gminy z treścią złoŜonej skargi. 
(skarga stanowi załącznik do protokółu) 
Na wymienione wnioski w skardze Pani Tamara Barańsk Kier. GOPS udzieliła odpowiedzi . 
  Po odczytaniu skargi przez Panią Tamarę Barańską Kier. GOPS złoŜoną    na jej działalność  
udzieliła informacji , Ŝe .................. 
 Po wystąpieniu Pani Tamary Barańskiej Kier. GOPS zabrał głos Pan Krzysztof  Kielak, który 
powiedział , Ŝe zawiadomienie na sesję otrzymał w dniu sesji tzn. 16.04.2009r. i właśnie ma 
być rozpatrywana złoŜona skarga. Powiedział, Ŝe nie jest przygotowany pisemnie natomiast 
zadał pytanie odnośnie ostatnio złoŜonych wniosków , które uwaŜa za typowo podstawne na 
które Państwo Kielakowie Ŝądali odpowiedzi i takiej odpowiedzi nie uzyskali są to wnioski z: 
02.04.2009r. i 23.03.2009r.   
Pani Tamara Barańska powiedziała, Ŝe Państwo Kielakowie systematycznie składają pisma  
jeśli chodzi o udzielenie odpowiedzi   na w/w  wnioski to termin odpowiedzi jest zachowany.    
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie  skargi na działalność 
Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Klembowie. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy   poprosił Radę Gminy o przystąpienie do 
głosowania . 
 
      Za      -  13 
          Przeciw    -    0 
          Wstrzymało się   -   1.......................... 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
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 Ad.8. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie przekazania 
skargi dotyczącej działalności  Wójta Gminy Klembów. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zadał  pytanie czy są jakieś uwagi odnośnie skargi Pana 
Wiesława Stańczaka uwag nie było więc przystąpił do odczytania projektu uchwały w/w 
sprawie  .  
   
Następnie Przewodniczący Rady Gminy   poprosił Radę Gminy o przystąpienie do 
głosowania . 
 
 
      Za      -  14 
          Przeciw    -    0 
          Wstrzymało się   -   0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
        
 Ad.9. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie projektu w sprawie projektu uchwały w 
sprawie zmian w budŜecie na 2009 rok. 
   
 Jako pierwsza zabrała głos Pani Skarbnik Teresa Dzwonkowska , która  szczegółowo  
omówił zmiany do budŜetu na 2009r. jak równieŜ przedstawiła   autopoprawki do tych zmian 
autopoprawka dot. wydatków. 
 (zmiany stanowią załącznik do protokółu)   
   
   Po przedstawieniu zmian  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o 
odczytanie projektu uchwały odnośnie przedstawionych zmian. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy   poprosił Radę Gminy o przystąpienie do 
głosowania . 
 
      Za      -  14 
          Przeciw    -    0 
          Wstrzymało się   -   0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
                  
Ad.10. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie  zaciągnięcia 
poŜyczki z WFOŚiGW 
                                           
Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski przedstawił zasadność podjęcia w/w uchwały.  
Radny p. Tadeusz Wojda odniósł się do § 2 pkt. 2 rozpatrywanej uchwały  czy nie moŜe być 
zapisu równieŜ od osób prawnych. 



 6

Odpowiedzi udzieliła p. Skarbnik  wyjaśniając , Ŝe dochody od osób fizycznych to są 
dochody które przychodzą z budŜetu państwa  są to dochody z tych podatków które 
odprowadzamy my wszyscy mieszkańcy gminy i 37,2% wraca do budŜetu gminy. Natomiast 
podatek od nieruchomości od osób prawnych i osób fizyczny są to inne rzeczy  moŜemy je 
uzyskać albo teŜ nie. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił p. Wójta Gminy Kazimierza Rakowskiegoo 
odczytanie projektu uchwały.               
Po zapoznaniu się z treścią uchwały  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 
przystąpienie do głosowania. 
 
 
       Za   -  14 
      Przeciw      -    0 
                    Wstrzymało się  -   0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
             
Ad.11. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie wieloletniego 
planu inwestycyjnego. 
Jako pierwszy zabrał głos Z-ca Wójta Gminy p. Andrzej Diakonow , który  przedstawił 
zasadność podjęcia w/w uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Z-cę Wójta Gminy p. Andrzeja Diakonowa o 
odczytanie projektu uchwały z wprowadzoną autopoprawką. 
Po zapoznaniu się z treścią  uchwały    Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 
przystąpienie do głosowania. 
 
      Za    -  14 
                   Przeciw   -   0 
      Wstrzymało się    -  0 
  
W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 
 
Ad.12. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia omówienie Planów Pracy i Zadań Gminnego Ośrodka 
Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej w Klembowie. 
O zreferowanie omówienia Planów Pracy i Zadań Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Klembowie  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Iwonę 
Swiebiodę Dyr. GOK i Panią Barbarę Osytek Dyr. Gminnej Biblioteki Publicznej. Jako 
pierwsza zabrała głos Pani Barbara Osytek , która szczegółowo przedstawiła Plan Pracy 
Biblioteki Publicznej (plan pracy GBP stanowi załącznik do protokółu)jako druga głos 
zabrała Pani Iwona Świebioda , która równieŜ szczegółowo przedstawiła Zakres Działalności  
Gminnego Ośrodka Kultury ( zakres działalności GOK stanowi załącznik do protokółu). 
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Ad.13. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia  rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 
ulicy w miejscowości Dobczyn. 
  
Jako pierwszy zabrał głos Pan Wójt Gminy  Kazimierz Rakowski,  który przedstawił 
zasadność podjęcia w/w uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w/w sprawie.   
Po zapoznaniu się z treścią uchwały  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 
przystąpienie do głosowania. 
      Za    -  14 
                   Przeciw   -   0 
      Wstrzymało się    -  0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 
 
Ad.14. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia  
nieruchomości gruntowej z przeznaczeniem pod drogę gminną w miejscowości Ostrówek 
obręb Lipka gmina Klembów . 
 
Jako pierwszy zabrał głos Pan Wójt Kazimierz Rakowski,  który przedstawił zasadność 
podjęcia w/w uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Wójta o odczytanie projektu uchwały w/w 
sprawie.   
Po zapoznaniu się z treścią uchwały  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 
przystąpienie do głosowania. 
      Za    -  14 
                   Przeciw   -   0 
      Wstrzymało się    -  0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 
 
Ad.15. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia   Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia  
nieruchomości gruntowej z przeznaczeniem pod drogę gminną w miejscowości Ostrówek 
obręb Lipka gmina Klembów  
 
Jako pierwszy zabrał głos Pan Wójt Kazimierz Rakowski,  który przedstawił zasadność 
podjęcia w/w uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Wójta o odczytanie projektu uchwały w/w 
sprawie.   
Po zapoznaniu się z treścią uchwały  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 
przystąpienie do głosowania. 
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      Za    -  14 
                   Przeciw   -   0 
      Wstrzymało się    -  0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 
 
Ad.16. 
  
  Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia   rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego 
nabycia  nieruchomości gruntowej z przeznaczeniem pod drogę gminną w miejscowości Wola 
Rasztowska gmina Klembów.  
 
Jako pierwszy zabrał głos Pan Wójt Kazimierz Rakowski,  który przedstawił zasadność 
podjęcia w/w uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Wójta o odczytanie projektu uchwały w/w 
sprawie.   
Po zapoznaniu się z treścią uchwały  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 
przystąpienie do głosowania. 
   
                                                            Za    -  14 
                   Przeciw   -   0 
      Wstrzymało się    -  0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 
 
 Ad.17. 
Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje radnych. 
  Radna p. Jadwiga Szewczyk po raz kolejny poruszyła sprawę dział nr 46 w Woli 
Rasztowskiej .W tej sprawie radna p. Jadwiga Szewczyk kontaktowała się z p. Małgorzatą 
Unterberger z Województwa i z p. Ewą  Ginda. 
Radna p. Dorota Marcinkowska poruszyła sprawę śmieci jeszcze trochę i gmina będzie 
zasypana śmiećmi   
Ad.18. 
Sprawy róŜne wolne wnioski.  
    
 
 Ad.19 
 
Zamknięcia obrad XXXII zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady 
Gminy Pan Krzysztof Skołorzyński.    
Podziękował on Radnym za udział w sesji. 
 
      Na tym protokół zakończono i podpisano. 
   
Protokółowała: 
Jadwiga Sajnóg 
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